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Tilstede: Arnstein Engemyr Knutsen og Per Kjetil Omholt fra Fylkesmannen 

Kåre Ulevåg, Anders Berntsen, Stein Storlie Bergsmark. Representanter for grunneierne.  

Martin Due-Tønnessen, Tvedestrand kommune (referent). 

 

Sak 1. Hvor mange møter skal vi ha. 

Vi har ett årlig møte på høsten for å motivere søkere. 

 

Sak 2. Kartlegging 

Ingenting ble funnet til tross for gode værforhold. SMS-varsling ble ikke sendt ut pga misforståelse. 

 

Sak 3. Per Kjetils gode ide. 

Kan vi sende ut info på SMS når søknadsfristen nærmer seg. Vi kan også bruke dette for å sende ut 

info til grunneiere om ymse ting 

 

Sak 4. Skjøtsel 

Det ble gjennomgått en liste over områder hvor det er gjort skjøtsel, hvor det er vurdert skjøtsel og 

hvor det ikke er prioritert skjøtsel. Der det er gjennomført skjøtsel bør dette følges opp med ny 

rydding når det har grodd igjen. 

Det er viktig at fagfolka gir tilbakemelding på områder hvor det er behov for skjøtsel. 

 

Sak 5. Fagdag om klippeblåvinge. 

Vi ble enige om å ha en dag for alle grunneierne m.fl. der vi vandret litt rundt i området og så på 

aktuelle skjøtselstiltak, og gjerne avslutte med en liten opplæring på Grendehuset. Fylkesmannen tar 

seg av det faglige opplegget. 

 

Sak 6. Søknader som er behandlet av Fylkesmannen 

Det har vært noen saker der man har brukt hodet for å finne gode løsninger. 

 

 



Sak 7 Tiltak i 2020 

Det planlegges ny kartlegging i 2020. Det er mulig at det blir en bredere kartlegging.  

Det er et potensielt avlsprosjekt på klippeblåvinge. De vil da hente inn voksne individer og egg. Det er 

fortsatt et stykke frem før dette evt blir vedtatt. Direktoratet har åpnet for slik løsninger, men man 

ønsker ikke avl i normale tilfeller. 

Vi prøver å få inn flere søknader blant annet ved hjelp av SMS med mer. 


